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Digitální TV chtějí ztrátu licencí řešit v
Bruselu
Šest nových digitálních TV stanic zvažuje, že se kvůli ztrátě svých licencí pro nastupující digitální TV
vysílání (označované DVB-T) a postupu českého státu při řešení této situace obrátí se stížností k
Evropské komisi.
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Šest nových digitálních TV stanic zvažuje, že se kvůli ztrátě svých licencí pro nastupující digitální TV
vysílání (označované DVB-T) a postupu českého státu při řešení této situace obrátí se stížností k
Evropské komisi. Zároveň začne asociace připravovat právní kroky, které by prozkoumaly pozici
svých členů v arbitrážních řízeních, které by případně zahraniční investoři nových TV vyvolali kvůli
nedostatečné ochraně jejich investic. Asociace dosud v souvislosti s budováním šesti nových stanic
odhaduje výši dosud utrpěné ztráty na 1,4 miliardy korun. Novinářům to včera řekli zástupci
Asociace digitálních televizí, která těchto šest nových stanic sdružuje.

Licence získaly přesně před rokem od Rady pro rozhlasové a televizní vysílání po rok a půl trvajícím
výběrovém řízení celoformátové stanice TV Barrandov a Febio TV, stanice pro mladší diváky TV
Pohoda, zpravodajsko-publicistická televize Z1, hudební Óčko a regionální zpravodajská stanice RTA.
Vinou soudních sporů o ně ale v září přišly a dosud není jasné, kdy se jim vrátí zpět.

"Členové pověřili vedení asociace, aby pro případ, kdy současná situace nebude ze strany státních
institucí urychleně řešena, připravilo podklady k podání stížnosti vůči postupu českého státu v kauze
digitalizace u Evropské komise," uvedli členové asociace ve svém prohlášení. Šéf asociace Jiří Balvín
uvedl, že řešení zablokované situace, kdy se nové stanice nemohou dostat na trh, a rozšířit tak
současnou nabídku divákům, je změna zákonů, a to v řádu měsíců.
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